449 Out of the Abundance of the Heart

從心裡所充滿的

1. Matthew 馬太福音 12:33-50, Jonah 約拿書 1, 1 Kings 列王紀上 10:1-10, John 約翰福音 15:1-8

2. John 約翰福音 15:5

"I am the vine, you are the branches. He who abides in Me, and I in him, bears much fruit; for without Me you can do nothing.

我是葡萄樹,你們是枝子。常在我裡面的,我也常在他裡面,這人就多結果 子;因為離了我,你們就不能做甚麼。

我是葡萄树,你们是枝子。常在我里面的,我也常在他里面,这人就多结果子;因为离了我,你们就不能做甚麽。

3. Ephesians 以弗所書 5:18-21

¹⁸ And do not be drunk with wine, in which is dissipation; but be filled with the Spirit, ⁹ speaking to one another in psalms and hymns and spiritual songs, singing and making melody in your heart to the Lord, ²⁰ giving thanks always for all things to God the Father in the name of our Lord Jesus Christ, ²¹ submitting to one another in the fear of God.

18不要醉酒,酒能使人放蕩;乃要被聖靈充滿。19當用詩章、頌詞、靈歌、彼此對說,口唱心和的讚美主。20凡事要奉我們主耶穌基督的名常常感謝父神。

21 又當存敬畏基督的心,彼此順服。

¹⁸不要醉酒,酒能使人放荡;乃要被圣灵充满。¹⁹当用诗章、颂词、灵歌、彼此对说,口唱心和的赞美主。²⁰凡事要奉我们主耶稣基督的名常常感谢父神。
²¹又当存敬畏基督的心,彼此顺服。

4. Jeremiah 耶利米書 33:3

'Call to Me, and I will answer you, and show you great and mighty things, which you do not know.' 你求告我,我就應允你,並將你所不知道、又大又難的事指示你。你求告我,我就应允你,并将你所不知道、又大又难的事指示你。

5. Hebrews 希伯來書 11:6

But without faith it is impossible to please Him, for he who comes to God must believe that He is, and that He is a rewarder of those who diligently seek Him.

人非有信,就不能得神的喜悦;因為到神面前來的人必須信有神,且信他賞 賜那尋求他的人。

人非有信,就不能得神的喜悦;因为到神面前来的人必须信有神,且信他赏赐那寻求他的人。

09-20-2020 PAGE 1